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Notulen vergadering wijkraad Koninginnebuurt maandag 24 oktober 2022  
Aanwezige wijkraadsleden: Henny de Vos, Mirjam Dierckxsens, Leon Segers, Stéphanie 
Holslag 
 
Overige aanwezigen: Camilla Waelen, Gerko Vos, Roy van Loon, Amber Sauver, Sybe Hof, 
Klaas Broekhuizen, Govert Meijer, Rutger Smit 
  
De vergadering wordt om 20:00uur geopend door Henny, waarna een korte voorstelronde 
volgt. Mirjam geeft hierbij uitleg en achtergrond over de huidige samenstelling van de 
wijkraad.  
 
Agendapunten algemeen:  
 

1) Verkeer en mobiliteit: Sybe Hof geeft aan dat er een enquête is gehouden onder de 
bewoners over het betaald parkeren elders in Haarlem. Hierbij is er een verschuiving 
geweest van het gebied dat hierbij geënquêteerd is (initieel een andere 
samenstelling van adressen). Als hierbij een kleine verandering in was geweest zou 
dat wellicht hebben kunnen leiden tot een andere uitkomst van de enquête. Hopelijk 
past de gemeente maatwerk toe en kijkt zij daarbij o.a. naar de huidige kosten van 
een parkeervergunning voor bewoners.  
Leon geeft aan dat het waarschijnlijk onoverkomelijk is dat het wordt ingevoerd, 
maar dat maatwerk wel wenselijk is.  
 
Sybe vervolgt dat de reactie op het parkeerbeleid ook wordt beschouwd als 
onderdeel waar Haarlem Klem zich mee bezig houdt. De stichting ziet parkeren als 
mobiliteitsitem en wat wijkraad overstijgend is (zoals Stichting STEL1 ook is opgericht, 
wat later Haarlem Klem is geworden). Haarlem heeft mobiliteitsplannen maar 
uitvoering is lastig. Haarlem zit politiek enigszins klem, want het manoeuvreert 
moeilijk in het speelveld van provincie, omringende gemeenten (w.o. regio 
Amsterdam) waarin Haarlem soms onvoldoende eigen belangen vertegenwoordigt. 
Daarbij worstelt de gemeente ook met een aantal actiegroepen zoals BUSkruit, 
Fietsersbond e.a., waardoor het lastig is compromissen te sluiten. Stichting Klem wil 
door middel van verbinden, informatie-uitwisseling en actiegericht te zijn op een 
constructieve manier hier een bijdrage aan leveren. Zij opereert daarbij “wijkraad- 
grensoverschrijdend”.  
 

 
1 In de agenda van deze wijkraadsvergadering wordt Stichting STEL genoemd. Deze naam is veranderd in 
Stichting Klem (en wordt gehanteerd in deze notulen). 
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Er wordt gevraagd naar het standpunt van de wijkraad inzake het parkeerbeleid. De 
wijkraad vindt dat het inderdaad niet is vol te houden alle auto’s te laten parkeren 
zonder vergunning vanwege de overlast. Wijze van communiceren door de gemeente 
laat echter te wensen over in deze kwestie (bijvoorbeeld door draagvlakonderzoek 
uit te voeren, maar daar geen opvolging aan te geven). Wijkraad neemt nog geen 
standpunt in; de kwestie van het parkeerbeleid wordt vrijdag ook met de gemeente 
besproken.  
 
 
Voor de volledigheid vraagt Mirjam naar het eerder gehouden draagvlakonderzoek 
betreffende betaald parkeren in naburige wijk. Het gevoel is dat er een zodanig 
gebied is gekozen voor het draagvlakonderzoek dat dit resulteerde in een negatieve 
uitslag en dat bij een kleine verschuiving in het onderzoeksgebied dit waarschijnlijk 
tot een ander resultaat had kunnen leiden. Een dergelijk draagvlakonderzoek luistert 
dan ook erg nauw en dit kan best veel uitmaken in de communicatie tussen 
gemeente en bewoners. Mirjam: Dit zijn zaken die wijkraad meeneemt in gesprek 
vrijdag 28 oktober met gemeente. 
 
In Tubergen is ook een draagvlakonderzoek gehouden, waarbij de deelnemers tegen 
het parkeerbeleid hebben gestemd. De parkeerdruk aldaar wordt wel als te hoog 
ervaren. 
 
Stichting Klem geeft aan niet echt (actief) betrokken te zijn bij het fietsprotest dat 
onlangs is gehouden. De wens is wel om dit mee te nemen in het contact met de 
gemeente. De Stichting is hierin enigszins beperkt vanwege het lage aantal leden.  
Inzake het “30km zone” project heeft Stichting Klem wel een visie gegeven, maar 
lastig om iets te bewerkstelligen, omdat op deze wegen ook bussen rijden en daar 
sprake is van provinciale concessies.  
 
Stichting Klem: Hoe kan de wijkraad de bewoners positief beïnvloeden over de 
beslissing van de gemeente inzake het parkeerbeleid? Faciliteren van de gemeente? 
Wellicht kan de motivatie van de gemeente in de wijkkrant worden opgenomen. 
Uiteraard zal ook de visie van de inwoners worden opgenomen.    
 

2) Contact met de gemeente: Mirjam, Henny en Stéphanie hebben vrijdag 28 oktober 
gesprek met de contactpersoon van de gemeente. Hierbij zal in ieder geval het 
onderwerp verkeer en mobiliteit worden besproken.  
 

3) Bestemmingsplannen/projecten: Plannen voor het kantoorgebouw aan de Dreef 
liggen ter inzage, de vergunning is aangevraagd. Eventueel bezwaar kan worden 
gemaakt.  
De status van het project De Garage aan de Wagenweg is onduidelijk. Hier is nog 
geen update gegeven door de ontwikkelaar. 
 

4) Contact met andere wijkraden: Henny licht het principe van de Alarmsoep (ook wel 
Alarmborrel) toe, waarbij gezamenlijke projecten worden besproken met genodigden 
van verschillende wijkraden en vertegenwoordigers van belangengroepen. Stichting 
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Klem kan hier wellicht ook bij aansluiten. De Groene Kroon heeft hier vorige keer ook 
gesproken. De Alarmsoep vindt iedere eerste maandag van de maand plaats op 
wisselende locaties (wordt iedere keer door andere wijkraad georganiseerd).  
 

5) Sociaal welzijn: Henny houdt zich bezig met de buurtactiviteiten. Henny geeft aan dat 
er een Wintermarkt wordt georganiseerd op 27 november. Het Houtvaartkwartier 
organiseert ook iets, wellicht mogelijk een soort overbrugging te maken. Bedoeld om 
de wijken te verbinden.  
Daarnaast worden er ook lezingen gegeven op de koffie ochtenden. Men kan zich ook 
inschrijven voor EHBO-workshops die worden gegeven.  
 

6) Groen in de wijk: de verwachte aanwezige contactpersoon met Spaarnelanden (die 
werkt op vrijwillige basis) is niet aanwezig bij deze vergadering dus een verdere 
toelichting kan op dit moment niet worden gegeven. 
 

7) Financiën: geen nieuwe punten. Het produceren van de Willemien is kostbaar, er 
wordt met de redactie besproken op welke manieren er kan worden bespaard. 
Verder is alles binnen budgetten gebleven, (er dreigen) geen rode cijfers.  
 

8) Informatie naar de wijk: de Willemien wordt binnenkort uitgebracht (deadline kopij 
12 november a.s.).  
Voor het bijhouden van de website is er een gegadigde, maar deze persoon hebben 
we nog niet gesproken. 
De nieuwsbrief wordt frequent verstuurd digitaal, hier kun je voor inschrijven (zie 
website van wijkraad). 
 

9) Duurzaam in de wijk: Henny geeft aan dat de Groene Kroon bij meerdere 
gelegenheden heeft gesproken over hun werkzaamheden, dit loopt soepel. 
 

10) Adviescommissie Haarlemmerhout: Rutger geeft hierover uitleg. De Commissie is 
opgericht in 2012 door een wethouder. In het verleden is er verloedering 
geconstateerd (onvoldoende onderhoud, slechte milieuomstandigheden). Er kwam 
meer geld beschikbaar daarna, voor beter beheer. Hiertoe is een beheerplan 
opgesteld (voor 10 jaar), daarin staat o.a. de historie en het gebruik van de Hout 
beschreven en hoe noodzakelijk het beheer en onderhoud is van de Hout. 
Weersomstandigheden spelen de Hout ook parten (droogte) en daarnaast ook 
stikstof neerslag. De Adviescommissie is destijds ingesteld met vertegenwoordigers 
van omringende wijkraden (o.a. Bos & Vaart, Koninginnebuurt, Welgelegen) en 
andere vertegenwoordigers van diverse belangengroepen. In samenspraak met de 
gemeente wordt er jaarlijks een werkplan vastgesteld en deze wordt uitgevoerd door 
Spaarnelanden. Adviescommissie stuurt aan. Er zijn mensen op vrijwillige basis hierbij 
actief. Contact met de gemeente spitste zich destijds toe op planontwikkeling van 
Dreefzicht. Er was veel verzet tegen plannen voor uitbreiding en dit is dan ook niet 
doorgegaan. Koningin Wilhelminalaan is nu wel aangepast. Het beheerplan moest dit 
jaar vernieuwd worden, een extern adviesbureau heeft een concept plan opgesteld. 
Bevrijdingspop en andere evenementen zijn altijd reden tot zorg, daar geeft 
Adviescommissie ook suggesties voor (bijvoorbeeld door te kijken hoe goederen voor 
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evenementen kunnen worden aangeleverd waarbij zo min mogelijk schade wordt 
veroorzaakt). 

 
Agendapunten extra: 
 

11) Opvang Oekraïners: Camilla geeft aan dat ze het fijn vindt dat er voor opvang wordt 
gezorgd in de wijk en is geschrokken van sommige reacties van andere omwonenden. 
Gerko en Camilla vonden dat zij wel iets kunnen organiseren om vluchtelingen te 
ondersteunen in bijvoorbeeld een buddy-systeem. Er zijn waarschijnlijk genoeg 
mensen die hierbij willen helpen.  
Henny geeft aan dat er bij informatieavond van 7 oktober jl. geen uitgesproken 
tegenstanders aanwezig waren, er is waarschijnlijk genoeg animo voor het helpen 
van de nieuwe bewoners. Het is een goed idee als Camilla een stukje voor in de 
Willemien aanlevert, zodat de wijk goed op de hoogte is van dit idee. Er is 
waarschijnlijk meer animo voor dergelijke initiatieven. Uit navraag bij de 
ontmoetingsplek in het voormalige V&D pand aan de Grote Houtstraat voor 
Oekraïners (RASOM) blijkt dat ouders van tieners wat meer behoefte hebben aan 
ondersteuning. De Leidsebuurt heeft ook initiatieven lopen.  
Roy geeft aan dat er een sociaal plan in de maak is (met uitleg over niet-formele 
zaken) zodat dat aan de nieuwe bewoners kan worden gegeven.  
Camilla zal een tekst over haar idee en een oproep voor meer ideeën voor in de 
Willemien aanleveren (Stéphanie zal dit redigeren). Stéphanie is namens de wijkraad 
het aanspreekpunt voor zaken/ideeën/initiatieven omtrent de opvang van de 
Oekraïners. 
 

12) Openstaande acties: 
De werving van nieuwe leden voor de wijkraad is een blijvend punt van aandacht. 
Stéphanie is inmiddels aspirant-lid, maar we blijven druk bezig met het werven van 
meer nieuwe leden. Hiervoor is ook een oproep in de flyer gezet die door de hele 
wijk is verspreid. Iedereen wordt gevraagd om onze oproep te delen. 
 

13) De huishoudelijke reglementen en statuten worden met elkaar in lijn gebracht, 
tezamen met de vereisten van de Verordening omtrent wijkraden van Haarlem. 
 

14) De wijkraad heeft besloten de (openbare) vergaderingen van september tot en met 
mei/juni maandelijks op maandagavond te houden. Desgevraagd geeft niemand aan 
dit een ongunstige dag te vinden. 
 

15) Rondvraag: Niemand heeft verdere vragen of toevoegingen.  
 
 

Om 21:30uur sluit Henny de vergadering.  
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